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استان فارس

داراب
معاونمسکنشهریبنیادمسکنفارس:

تأمین مسکن در شهرهای کوچک 
نباید به حاشیه رود

توسعه  گفت:  فارس  مسکن  بنیاد  شهری  مسکن  معاون 
تأمین مسکن در شهرهای  نباید  مسکن در کلان شهرها 

کوچک را به حاشیه ببرد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی بنیاد 
با  داراب  فارس، شورای مسکن شهرستان  استان  مسکن 
حضور پروری معاون مسکن شهری بنیاد مسکن فارس، 
محلی  مسئولان  از  جمعی  و  داراب  فرماندار  مظفری 

تشکیل شد.
معاون مسکن شهری بنیاد مسکن فارس در این نشست 
اظهار داشت: توسعه مسکن در کلان شهرها نباید تأمین 

مسکن در شهرهای کوچک را به حاشیه ببرد.
در  مسکن  بنیاد  مأموریت  به  اشاره  با  پروری 
تأمین  و  روستایی  عمران  و  توسعه  و  محرومیت زدایی 
مسکن شهری افزود: سیاست های توسعه باعث گردیده 
شهرهای بزرگ و حومه آن در کشورهای درحال توسعه 
به شدت رشد و گسترش یابند این نواحی تمامی امکانات 
و  بلعیده  خود  در  را  کشورها  سرمایه های  و  خدمات 
بااین وجود با انواع مشکلات و معضلات شهری روبه رو 

هستند.
کشورها  این  در  نقاط  سایر  مقابل  در  کرد:  اضافه  وی 
اعم از شهرهای کوچک و نقاط روستایی از توسعه عقب 
پیشرفت خود  سیر  در  توقف  و  دچار رکود  و  مانده اند 
شده اند توسعه شهرهای کوچک برای مقابله با عدم تعادل 
به عنوان  از رشد نخست شهرهای بزرگ  ناشی  و توازن 
سایر  به  رشد  بدین وسیله  تا  گردید  مطرح  راه حل  یک 
رویکرد  نوع  این  درنتیجه  شود  تزریق  کشورها  مناطق 
بر  تأکید  اساس  بر  منطقه ای  توسعه  برنامه ریزی های 

پویایی شهرهای کوچک تهیه شده است.
توسعه  افزود:  فارس  مسکن  بنیاد  شهری  مسکن  معاون 
می تواند  بودن  پایدار  صورت  در  کوچک  شهرهای 
برطرف کننده نیازهای این شهرها در مسیر دستیابی به 
ایفای نقش مناسب در منطقه باشد؛ بنابراین توسعه شهری 
از  تدوین چارچوب ها و جنبه های مختلف آن  پایدار و 

مقتضیات این رویکرد توسعه منطقه ای است.
پروری بابیان اینکه بنیاد مسکن فارس در تأمین مسکن 
کشور  متوسط  از  فراتر  کوچک  شهرهای  در  شهری 
احتیاجات  از  یکی  مسکن  گفت:  است  کرده  عمل 
اولیه و اساسی انسان به شمار می آید و دارای جنبه های 
مختلف و ویژگی های متنوعی است و توجه به آن برای 
بر  زیادی  تأثیر  و  بوده  الزامی  توسعه  برنامه ریزی های 

موفقیت این برنامه ها دارد.
تأمین  با  محرومیت زدایی  جنبه های  از  برخی  به  وی 
مسکن مناسب اشاره و اضافه کرد: عدم توجه به بخش 
توسعه  در  مهم  پارامترهای  از  یکی  به عنوان  مسکونی 
می تواند  آن  مستقل  شخصیت  و  کوچک  شهرهای 
شهرهای کوچک را با مشکلی که هم اکنون کلان شهرها 
و شهرهای بزرگ با آن درگیر هستند یعنی رشد بی رویه، 

نامتوازن و عدم هماهنگی منابع با تقاضا روبه رو کند.
پروری گفت: درنتیجه مسکن و توسعه مناسب آن نیز از 
عوامل مهم و تأثیرگذار در دستیابی به توسعه شهری و 

تحقق توسعه پایدار در شهرهای کوچک است.
برشمردن  مهم  با  نشست  این  در  نیز  داراب  فرماندار 
اگر می خواهیم  اساسی گفت:  نیاز  به عنوان یک  مسکن 
جوانانمان دچار آسیب های اجتماعی نشوند باید کارهای 
فرهنگی انجام بدهیم، توسعه کارهای فرهنگی و اجتماعی 
به  مناسب  مسکن  ازجمله  آنان  نیازهای  تأمین  کنار  در 

توسعه جامعه می انجامد.
مظفری بر لزوم توجه به قانون در تأمین زمین و مسکن 
این  در  تا  خواست  تعاونی ها  از  و  کرد  تأکید  مناسب 
زمینه ملزم به رعایت قانون باشند و گفت: اگر تصرفی 
غیرقانونی صورت گیرد باید مشخص شود و بنیاد مسکن 
در این زمینه پیگیری قانونی نماید و شهرداری نیز تغییر 
کاربری های غیرقانونی را بررسی و برخورد لازم صورت 

پذیرد.
و  اجرایی  دستگاه های  مدیران  از  برخی  نشست  این  در 
مدیر بنیاد مسکن شهرستان داراب گزارشی از پیشرفت 

فیزیکی طرح های مسکن شهری ارائه دادند.

فراشبند
فرماندارفراشبند:

رفع موانع تولید از اولویت های کاری 
دولت است

فرماندار فراشبند، رفع موانع تولید و سرمایه گذاری را از 
اولویت های کاری دولت برشمرد.

عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
نشست  در  فراشبند  فرماندار  فارس،  استان  مسکن  بنیاد 
شورای  مجلس  در  شهرستان  این  نماینده  با  مشترکی 

اسلامی و مدیرکل بنیاد مسکن استان فارس رویکردهای 
توسعه منطقه ای در این شهرستان را بررسی کرد و بیان 
داشت: رفع موانع تولید و سرمایه گذاری از اولویت های 

کاری دولت است.
این نشست با حضور عطاءالله زمانی مدیرکل بنیاد مسکن 
فارس، سردار کورش کرم پور نماینده مردم فراشبند در 
مجلس شورای اسلامی، صادق فروغی فرماندار فراشبند، 
روح اله مزارعی معاون فرمانداری فراشبند، مجتبی دهقان 

بخشدار دهرم و جمعی از مسئولان محلی برگزار شد.
فروغی بر لزوم استفاده از همه ظرفیت های توسعه برای 
بخش  در  منطقه ای  و  محلی  همه جانبه  توسعه  به  رسیدن 
دهرم و شهرستان فراشبند تأکید کرد و گفت: ازجمله 
مسائل و مشکلات این منطقه در زمین تأمین آب شرب 
و کشاورزی است، اصلاح تخصیص آب سد هایقر در 
فراشبند  شهرستان  از  مناطقی  جایگزینی  و  شرب  حوزه 
به جای شهرهای دیگر ضرورت دارد، در مسیر رودخانه 
دهرم گنبدهای نمکی به طول 10 کیلومتر واقع شده است 
می بایست  نجات شهر دهرم و کشاورزی آن  برای  که 
تمهیداتی جهت عبور آب از این گنبدها در نظر گرفته 
شود تا در وهله اول مشکل آب شرب مردم حل شود و 
پس ازآن از مهاجرت مردم به کلان شهرها جلوگیری به 

عمل آید.
و  دهرم  شهر  اینکه  بابیان  فراشبند  شهرستان  فرماندار 
بکر  ظرفیت های  اطراف  عشایری  و  روستایی  مناطق 
این  از  استفاده  لزوم  بر  دارد  توسعه  برای  قابل توجه  و 

ظرفیت ها تأکید کرد.
همچنین کوروش کرم پور نماینده مردم قیر و کارزین، 
این  در  اسلامی  مجلس شورای  در  فراشبند  و  فیروزآباد 
نشست بابیان تعاریف و مفاهیم توسعه گفت: بخش دهرم 
و شهرستان فراشبند هنوز سهم واقعی خود را از توسعه به 
دست نیاورده اند، باید تلاش بیشتری برای رفع محرومیت 

در این مناطق انجام گیرد.
توسعه  اولویت های  کرد:  تأکید  مجلس  نماینده  این 
منطقه ای در فراشبند و دهرم باید بیشتر موردتوجه باشد 
مسئولین استانی در این رابطه از همه ظرفیت های قانونی 
دستیابی  کنند،  بهره گیری  مردم  مشکلات  حل  برای 
نگاه  آن  بخش های  و  فراشبند  شهرستان  در  توسعه  به 
در  که  ظرفیت هایی  از  گرفتن  کمک  می طلبد  ویژه ای 
این شهرستان وجود دارد ازجمله توسعه روستایی می تواند 

راهگشای توسعه ملی و منطقه ای باشد.

استان بوشهر
بوشهر
استانداربوشهر:

 ساماندهی و نصب پلاک های پستی 
در استان بوشهر تسریع شود

 
اجرای  در  تسریع  لزوم  بر  تأکید  با  بوشهر  استاندار 
پست  کل  اداره  توسط  اجرا  دست  در  پستی  طرح های 
در  پستی  پلاک های  نصب  و  ساماندهی  گفت:  استان، 

استان بوشهر تسریع شود.
به گزارش خبرنگار مهر، عبدالکریم گراوند در نشست با 
مدیرکل و مدیران اداره کل پست استان بوشهر با اشاره 
به اهمیت خدمات پستی در دنیای امروز، اظهار داشت: 
پلاک گذاری  پست،  کل  اداره  مهم  وظایف  از  یکی 
همکاری  با  باید  مهم  کار  این  و  شهرهاست  در  پستی 
شهرهای  در  پست  کل  اداره  پیگیری  و  شهرداری ها 

مختلف استان انجام شود.
برای  عمده  برنامه ریزی های  به  توجه  با  کرد:  بیان  وی 
توسعه و عمران شهری، پلاک گذاری و آدرس های دقیق 
پستی می تواند به امر توسعه خدمات شهری کمک شایانی 

کند.
گسترش  و  توسعه  برای  کرد:  اضافه  بوشهر  استاندار 
با  پست  تعامل  مختلف،  مراکز  در  پستی  خدمات 
تا  است  ضرورت  یک  استان  اجرایی  دستگاه های 
دستگاه های اجرایی با خدمات مختلف پست آشنا شوند.

گراوند در ارتباط با طرح های پستی در دست اجرا توسط 
اداره کل پست استان بوشهر گفت: برای به هدف رسیدن 
این طرح ها باید اداره کل پست، پیگیری های جدی داشته 
باشد چراکه با پیگیری مستمر است که طرح ها به نتیجه 

می رسد.
استاندار بوشهر تصریح کرد: برای توجه و استفاده بیشتر 
مردم از خدمات پستی در طرح استان، باید اطلاع رسانی 
و اعتمادسازی بیشتری از خدمات پستی در استان انجام 

شود.
وی تأکید کرد: اداره کل پست استان باید خدماتی را که 

می تواند به ادارات استان ارائه دهد، به صورت برنامه ریزی 
از  ادارات  تا  برساند  اجرایی  دستگاه های  اطلاع  به  شده 

خدمات پست استفاده بیشتری ببرند.
خدمات  از  اطلاع رسانی  ضرورت  بر  تأکید  با  گراوند 
پستی در بین اقشار مختلف، خواستار استفاده از ظرفیت 

بخش خصوصی برای ارائه خدمات پستی شد.

استان خوزستان
اهواز

استاندارخوزستان:
سازمان آب و برق خوزستان

برای پرورش ماهی در قفس 
لجاجت می کند

برق  و  آب  سازمان  سیاست های  خوزستان  استاندار 
در  ماهی  پرورش  طرح های  اجرای  برای  خوزستان 
قفس را نوعی لجاجت خواند و گفت: این سازمان یک 
دستگاه دولتی است و باید در چارچوب برنامه های دولت 

حرکت کند.
شورای  نشست  در  شریعتی  غلامرضا  ایرنا  گزارش  به 
سالن  در  که  خصوصی  بخش  و  دولت  گفت وگوی 
اظهار  شد،  برگزار  خوزستان  استانداری  رجایی  شهید 
است که  ماهی در قفس عنوان طرحی  داشت: پرورش 
در استان های مستعدی ازجمله بوشهر، لرستان، چهارمحال 
برای  اما سازمان آب و برق  بختیاری و... اجرا شده؛  و 

اجرای آن در خوزستان همکاری نکرده است.
کرد:  عنوان  خوزستان  استان  در  دولت  عالی  نماینده 
این طرح در راستای ایجاد رونق کسب وکار در کشور 
اقتصاد  برنامه های  از  یکی  به عنوان  و  شده  برنامه ریزی 

مقاومتی محسوب می شود.
وی با تأکید بر اینکه مسئولان سازمان آب و برق استان 
برای همکاری در راه اندازی این طرح اشتغال زا لجاجت 
دولتی  دستگاه  یک  سازمان  این  شد:  یادآور  می کنند، 
است و باید در چارچوب برنامه های دولت حرکت کند.

استاندار خوزستان افزود: مقاومت های آب و برق در این 
زمینه این احساس را به وجود آورده که این سازمان یک 
اینکه این طرح  بهانه ها مبنی بر  دستگاه مستقل است و 
به سلامت آب آسیب می زند خارج از اختیارات مسئولان 

این سازمان در خوزستان است.
باید  رفتارها  خصوص  این  در  اینکه  بر  تأکید  با  وی 
گفت:  کرد،  پرهیز  سلیقه ای  اقدامات  از  و  باشند  علمی 
کارشناسان حوزه شیلات و سلامت آب، حوزه آبی سد 
ندارد  برای مردم  مارون را که هیچ گونه مصرف شرب 
را به عنوان محل اجرای طرح پرورش ماهی در قفس در 
نظر گرفته اند؛ اما علیرغم دستورات مکرر شاهد مقاومت 

آب و برق هستیم.
رئیس شورای برنامه ریزی استان با انتقاد مجدد از سازمان 
یادآور شد: پرورش ماهی در قفس  استان،  برق  آب و 
باید با رعایت اصول بهداشتی و زیست محیطی در حوزه 
تا کسب وکار در حوزه شیلات رونق  مارون اجرا شود 

یابد و به فرصت های جدید شغلی در استان منجر شود.
اتاقبازرگانیدرجهترفعدغدغهگامبردارد

نشست  این  از  دیگری  بخش  در  خوزستان  استاندار 
رفع  در  باید  اهواز  بازرگانی  اتاق  اینکه  بر  تأکید  با 
دغدغه های بخش خصوصی گام بردارد، گفت: در همین 
این  بررسی عمیق تر مسائل  برای  پیشنهاد می شود  راستا 

اتاق یک واحد پژوهشی را ایجاد کند.
شریعتی خاطرنشان کرد: جلسات شورای گفت وگو باید 
در جهت توسعه استان و ایجاد فرصت های شغلی باشد و 

در این زمینه همه دستگاه ها مرتبط باید همکاری کنند.
شرکتمناطقنفتخیزجنوببازهمبهانهآورد

خوزستان  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  مدیرکل 
در پاسخ به نماینده شرکت مناطق نفت خیز جنوب مبنی 
بر نبود اعتبارات لازم برای پرداخت مطالبات سازندگان 
بهانه  به  دلایل  برخی  بیان  عدم  و  نفتی  تجهیزات 
مصلحت های اداری، گفت: شرکت های وابسته به وزارت 
نفت بیش از یک سال واحدهای صنعتی و تولیدی استان 

را با چالش های متعدد روبه رو کرده اند.
از  بخشی  شرایط  این  شد:  یادآور  مهرعلیزاده  یدالله 
سازندگان تجهیزات و پیمانکاران نفتی را به ورشکستگی 

کشانده است.
خصوص  این  در  باید  نفت  وزارت  شد:  یادآور  وی 
به  صنعتی  واحدهای  این  ازآنجایی که  و  باشد  پاسخگو 
آنها  مطالبات  است  لازم  کرده اند  ارائه  خدمات  نفت 

پرداخت شود.

استان هرمزگان

کیش
باحضوردانشگاههایداخلیوخارجی؛

همایش خاورمیانه- اروپا در جزیره 
کیش برگزار شد

 
نفر   ۲۵۰ از  بیش  حضور  با  اروپا  خاورمیانه-  نشست 
در  بین المللی  و  داخلی  علمی  و شخصیت های  اساتید  از 

جزیره کیش برگزار شد.
انصاری  محمدابراهیم  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
نشست  در  کیش  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل  لاری 
خاورمیانه- اروپا با اشاره به اهمیت برگزاری این نشست 
گفت: اهمیت این نشست زمانی بیشتر می شود که نقش 

دانش را در حوزه های مختلف می توان مشاهده کرد.
مبتنی  زمینه های  همه  در  که  دنیا  امروز  شرایط  به  وی 
بردانش است افزود: جریان خلاقیت و نوآوری به شکلی 
بسیاری  که  داده  قرار  تأثیر  تحت  را  دانش  و  ما  جهان 
از اتفاقات بزرگ امروز دنیا متکی بر خلاقیت و دانش 

است.
دانش  مهندسی  کیش،  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
در  باید  که  برشمرد  دانشگاه ها  برای  مهمی  شاخه  را 
گیرد؛  قرار  تمرکز  و  موردتوجه  دانش،   آموزش  کنار 
اسباب  می تواند  نشود  مدیریت  درست  که  دانشی  زیرا 

گرفتاری جوامع شود.
و  نوآوری  آموزش،  یادگیری،  گفت:  لاری  انصاری 
شود.  زندگی  کیفیت  ارتقاء  به  منتج  باید  راه حل  یافتن 
و  است  آرامش  با  توأم  آسایش  زندگی  کیفیت  مفهوم 
کشورها  بین  تعامل  با  باید  مهم  این  به  دستیابی  برای 
این  و  شود  گذاشته  اشتراک  به  مثبت  ویژگی های 
شاخصه های خوب بین مردم جهان تبادل شود. البته عامل 

مهم دیگر داشتن انگیزه است.
وی در پایان با اشاره به رویکرد سازمان منطقه آزاد کیش 
انرژی های  تکیه بر  با  کیش  جزیره  سازی  هوشمند  بر 
تجدید پذیر و حفظ محیط زیست در کنار ارتقای کیفی 
سطح زندگی در کیش ابراز امیدواری کرد دستاوردهای 
روشن کننده  کشور  و  کیش  جزیره  برای  همایش  این 

مسیر حرکت و برنامه ریزی باشد.
رئیس دانشگاه تهران نیز با اشاره به رویکرد این همایش 
آنها  با  جهان  که  است  چالش هایی  به  پرداختن  که 
گفت:  دارند  اهمیت  پایدار  توسعه  برای  و  روبروست 
عملکرد علمی دانشگاه های ایران بسیار خوب بوده است 
به گونه ای که در مجلات نمایه شده توسط WOS ایران 

رتبه ۱۶ را دارد.
علمی  موفقیت های  به  اشاره  با  احمدآبادی  نیلی  محمود 
و  تحقیقات  علوم،  وزارت  گفت:  ایران  دانشگاه های 
پزشکی،  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  و  فناوری 
فعالیت های  شکوفایی  و  تقویت  جهت  در  برنامه هایی 

بین المللی دانشگاه های ایران آغاز کرده اند.
بین المللی  دانشگاه های  فعالیت های  اکنون  افزود:  وی 
بیشتر روی تبادل دانشجو و اعضای هیئت علمی، دکترای 
دکترای  بر  نظارت  و  مشترک  تحقیقات  و  مشترک 
اساس  بر  بیشتر  فعالیت ها  این  است  متمرکز  مشترک 
تماس های فردی بوده و دارای یکپارچگی و برنامه ریزی 
منسجم است، به عنوان یک مسئولیت اجتماعی که یکی 
از مأموریت های اصلی یک دانشگاه است ما بیشتر روی 
در چهارچوب  تمرکز کرده ایم که  محور  زمینه  تحقیق 
کاربرد انجام می شود که بیش از اینکه مطابق با الگوی 
نشات  مسئله  حل  کلمه  از  باشد  دانش  سنتی  انضباط 

می گیرد.
رئیس دانشگاه تهران تصریح کرد: این بدان معناست که 
اکنون ما بیشتر روی تحقیقات کاربردی متمرکز هستیم 
جامعه  مختلف  بخش های  در  ما  یعنی  پایه،  علوم  نه فقط 
و دانشگاه نیاز به کار شبکه ای داریم ما باید به کاوش 
چالش های دنیا و منافع ملی کشورمان بپردازیم و سپس 

بر اساس این موضوعات تحقیق انجام دهیم.
محمود نیلی احمدآبادی گفت: نکته دیگر اینکه فناوری 
پیشرفته، از سویی استانداردها و رفاه زندگی بشر را بهبود 
می دهد؛ ولی از سوی دیگر موجب استفاده بیش ازاندازه 
ارزشمند  منابع  کمبود  به  منجر  که  می شود  منابع  از 
موضوعات  برخی  شد.  خواهد  آب وهوا  تغییرات  و 
مشکلات  موجب  می توانند  و  بوده  چالش برانگیزتر 
اجتماعی زنجیره ای بشوند. مثلًا وقتی درخصوص بحران 
کمبود آب صحبت می کنیم این امر نه تنها تأثیر منفی بر 
زندگی عادی دارد، بلکه برای امنیت غذا، ثبات اجتماعی 

جمعی  مهاجرت  موجب  می تواند  و  مضراست  صلح  و 
اولویت  اولین  باید  این چالش ها  با  مقابله  بنابراین  شود، 
باشد و تنها توسط دانشمندان، سیاست گذاران و  همکاری 
نشست  این  برگزاری  شود.  درمان  متقابل  مشارکت  و 
همایش  این  در  مشارکت حاضران  و  در جزیره کیش 
دوره  در چهارمین  پایدار  توسعه  برای  زمینه ای  می تواند 

تحول صنعتی باشد.
پایداری  دیگر  اهمیت  حائز  موضوع  اینکه  بابیان  وی 
برای ما  انرژی تجدیدپذیر  افزود:  پایدار است  و توسعه 
بسیار مهم است حتی ایران و خاورمیانه تولیدکننده های 
اصلی انرژی فسیلی هستند؛ ولی به دلیل وجود دی اکسید 
انرژی  منابع  سایر  به  باید  منفی  تأثیرات  سایر  و  کربن 
دارای  ایران  خورشیدی،  انرژی  درخصوص  کنیم.  فکر 

بیشترین ظرفیت انرژی تجدیدپذیراست.
دنبال  به  نشست  این  تأکید کرد:  تهران  دانشگاه  رئیس 
که  است  تصمیم گیرندگانی  و  محققان  بین  همکاری 
منابع  می آیند.  فائق  رو  پیش  و  جاری  چالش های  بر 
که  کرده ایم  جمع  هم  کنار  در  را  ایرانی  دانشگاه   5
درخصوص  اروپا  و  خاورمیانه  در  شبکه ای  فعالیت های 
موضوعات بسیار مهم انجام دهیم و این به نوبه خود نوعی 
یا  سمینارها  کنفرانس ها،  برگزاری  در  بدعت گذاری 

کنگره ها است.
وی ابراز امیدواری کرد: این کنفرانس با دریافت حمایت 
بیشتر از سیاست گذاران زمینه همکاری بیشتر و فشرده تر 
بین دانشمندان ایرانی، خاورمیانه و اروپایی را فراهم کند.
این نشست علمی  ارشد  دکتر توماس آندرسون، مشاور 
نشست  این  در  که  ایرانی  دانشگاه  پنج  از  تشکر  با  نیز 
شرکت کرده اند، گفت: این اولین نشست بین خاورمیانه 
و اروپا در این مقطع زمانی خاص است. این زمان بسیار 

مهم است.
باید  ما  افزود:  اروپا  خاورمیانه-  همایش  ارشد  مشاور 
نشست  این  مسائل  کنیم،  کار  خود  مرزهای  از  خارج 
اروپا،  و  خاورمیانه  بین  است  لازم  امروز  و  جهانی اند 
بین پژوهشگران و نوآوران و بین فرهنگ های مختلف 

گفتگو وجود داشته باشد. 
و  توصیف  زندگی  مسائل  را  نشست  این  مسائل  وی 
به  با آنها زندگی می کنیم،  با آنچه  باید  ما  تأکید کرد: 
شکلی مطلوب برخورد کنیم. آب، هوا و مسائل زندگی 

ما هستند. 
استثنایی  تاریخ  با  استثنایی  کشوری  را  ایران  اندرسن 
توصیف و اظهار خوشحالی کرد که اولین نشست با این 

موضوع در ایران برگزار می شود. 
وی اظهار امیدواری کرد که این گفت وگوها ادامه داشته 
باشد و در سایر قاره ها و کشورها، بین مؤسسات مختلف 

نیز برگزار شود. 

استان کهگیلویه و بویراحمد

یاسوج
معاونخدماتشهریشهردارییاسوج:

آغازعملیات لایروبی کانال های بزرگ 
سطح شهر  یاسوج

آمادگیبرایبارشها

عملیات  یاسوج گفت:  معاون خدمات شهری شهرداری 
لایروبی کانال های بزرگ و روباز و جداول سطح شهر 

یاسوج آغاز شده است.
حاشیه  در  شجاعی پور  علی  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
روباز  و  بزرگ  کانال های  لایروبی  طرح  از  بازدید 
شهر یاسوج افزود: در راستای آمادگی برای بارش های 
آب گرفتگی  و  سیل  وقوع  احتمال  و  شدید  و  رگباری 

معابر لایروبی انجام شده است.
بارندگی ها  در  شهر  حادثه خیز  نقاط  داشت:  بیان  وی 

به صورت مکرر بازدید می شود.
شجاعی پور کانال بزرگ روباز شهرک امام حسین )ع(، 
آبشار یاسوج، پل مهریان، خیابان ارتش و... را ازجمله 
دچار  آب رفتگی ها  در  همواره  که  کرد  عنوان  نقاطی 

مشکل می شدند.
وی افزود: در سال گذشته نیز بیش از هشت هزار و ۵۰۰ 

متر از معابر شهر یاسوج جدول گذاری شد.
همچنان  معابر  جدول گذاری  داشت:  اظهار  شجاعی پور 
ادامه دارد و میزان هدف گذاری شده برای معابر ۱۰ هزار 

مترمربع است.
مناطقی  در  بیشتر  جدول گذاری ها  کرد:  تصریح  وی 
امام  شهرک  نجف آباد،  اکبرآباد،  شرف آباد،  همچون 
حسین )ع(، زیر تل و شهرک امام علی )ع( انجام شده 

است.

افتتاح نمایشگاه نقاشی در کازرون
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی کازرون مراسم 
افتتاح نمایشگاه نقاشی آثار جمعی از هنرآموزان آموزشگاه هنری پرهام و کمال الملک با حضور 
مرحمتی سرپرست اداره ارشاد اسلامی، باقری شهردار و جمعی از مسئولین و هنرمندان شهرستان 
به  یادبود  به رسم  تقدیری  لوح  اسلامی  ارشاد  اداره  سرپرست  توسط  مراسم  این  در  شد.  برگزار 
هنرمندانی که آثارشان در نمایشگاه راه یافته اهدا گردید. این نمایشگاه تا سوم آبان ماه 97 در 
نگارخانه پرنیان برای بازدید عموم علاقه مندان به هنر نمایش دایر خواهد بود. هنرمندان نقاش 
آناهیتا  احمدی، سعیده توکل،  هانیه  اندیشگر، مریم شهریاری،  نمایشگاه، مهشید  این  حاضر در 

راست خدیو، افسون مزارعی، فاطمه جوکاری، آرزو مکبر و مهراب علی شریعتی هستند.


